
Интервю на проф. Илко Гетов:

Паралелният реекспорт е около 400 млн.,
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Депутатите дадоха старт на промените в закона за лекарствата, които трябва да ограничат реекспорта. Ще

успеят ли предлаганите мерки да гарантират наличието на медикаменти за българските пациенти, какво става с

достъпа до аптека и какви стимули предлагат фарамцевтите, за да се подобри, как да ограничим неефективното

изразходване на средства за онкомедикаменти. С всички тези въпроси се обърнахме към проф. Илко Гетов,

председател на Българския фармацевтичен в навечерието на 11-тата годишнина от учредяването на съсловната

организация. Тази година тя ще се отбележи на 10-ти февруари във Велико Търново.

Цялото интервю може да прочетете ОТТУК.
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